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رهبر انقلاب در دیدار جمعی از فرماندهان نیروهای 
مســلح با بیان اینکه نیروهای مسلح چهره خوبی از 
توانایی ها و اقتدار خود و همچنین یک چهره ستودنی 
از ملت ایران به نمایش گذاشــتند فرمودند: موضوع 
تعداد موشک های شــلیک شده و یا موشک های به 
هدف اصابت کرده که طرف مقابل بر روی آنها متمرکز 
شده، موضوع دست دوم و فرعی است، موضوع اصلی 
ظهور قدرت اراده ملت ایران و نیروهای مســلح در 
عرصه بین المللی و اثبات آن است، که ناراحتی طرف 

مقابل نیز از همین موضوع است.
 آیت الله خامنه ای رهبر معظم انقلاب اسلامی ظهر دیروز یکشنبه 
در دیدار جمعی از فرماندهان عالی نیروهای مسلح ضمن قدردانی 
صمیمانه از تلاشها و موفقیتها در قضایای اخیر، تاکید کردند: به لطف 
خداوند نیروهای مســلح چهره خوبی از توانایی ها و اقتدار خود و 
همچنین یک چهره ستودنی از ملت ایران به نمایش گذاشتند و 
ظهور قدرت اراده ملت ایران در عرصه بین المللی را به اثبات رساندند.

فرمانده کل قوا ضمن تبریک روز ارتش و همچنین سالروز تاسیس 
سپاه پاسداران انقلاب اسلامی، با تاکید بر اینکه دستاوردهای اخیر 
نیروهای مسلح موجب ایجاد احساس شکوه و عظمت درباره ایران 
اسلامی در چشــم جهانیان و ناظران جهانی شده است، افزودند: 
موضوع تعداد موشک های شلیک شده و یا موشک های به هدف 
اصابت کرده که طرف مقابل بر روی آنها متمرکز شــده، موضوع 
دســت دوم و فرعی است، موضوع اصلی ظهور قدرت اراده ملت 
ایران و نیروهای مسلح در عرصه بین المللی و اثبات آن است، که 
ناراحتی طرف مقابل نیز از همین موضوع است.رهبر انقلاب اسلامی 
با قدردانی از لحاظ شدن تدبیر در اقدامات نیروهای مسلح گفتند: 
حوادث گوناگون با هزینه و دستاورد همراه هستند و مهم آن است 
که با تدبیر، از هزینه ها کاســته و بر دستاوردها افزوده شود و این 
کاری است که نیروهای مسلح در حوادث اخیر به خوبی انجام دادند.

آیت الله خامنه ای با قدردانی از تلاشها و فعالیت های سپاه، ارتش 
و نیروی انتظامی، نیروهای مســلح را به استمرار تلاش و حرکت 
برای مواجهه با دشــمنی ها و دشمن ها با تکیه بر نوآوری و ابتکار 

توصیه و خاطر نشان کردند: یک لحظه هم نباید متوقف شد زیرا 
توقف به معنای عقب گرد است، بنابراین باید نوآوری در تسلیحات 
و شیوه ها و همچنین شناخت روش های دشمن همواره در دستور 
کار باشد.به گزارش ایلنا،ایشان با تاکید براینکه حیثیت ملت ایران 
باید در چشم دنیا برجسته باشد، افزودند: ضمن شناسایی استعدادها 
و نیروهای توانمند و خلاق، به خداوند متعال حُسن ظن داشته باشید 
و به او توکل کنید و بدانید که وعده خداوند در دفاع از مومنین حتمی 
و تخلف ناپذیر است.رهبر انقلاب اسلامی در این دیدار همچنین 
تشکر ویژه ای از خانواده های فرماندهان و رده های مختلف ارتش، 
سپاه و نیروی انتظامی داشتند و خاطر نشان کردند: بار اصلی زحمات 
بردوش همسران و فرزندان نیروهای مسلح است که سختی ها را 
تحمل می کنند.در این دیدار سردار سرلشکر باقری رئیس ستاد کل 
نیروهای مسلح با اشاره به تحولات بزرگ سال ۱۴۰۲ و همچنین 
هفته های آغازین سال ۱۴۰۳ از جمله عملیات »طوفان الاقصی« و 
عملیات »وعده صادق« در تنبیه رژیم صهیونیستی گزارش کوتاهی 

از آخرین آمادگی ها و توانایی های نیروهای مسلح ارائه کرد.

رهبر انقلاب در دیدار جمعی از فرماندهان نیروهای مسلح:

نیروهای مسلح یک چهره ستودنی از ملت ایران به نمایش گذاشتند مخالف طرح مجدد ادغام صندوق های 
بازنشستگی هستیم

نماینــده مردم اهواز در مجلــس گفت: اخیرا بحث ادغــام صندوق های 
بازنشستگی مجدد مطرح می شود، مجلس در برنامه هفتم به دلیل توجه به 
اقوال آنها با آن مخالفت کرد، انتظار داریم بحث ادغام صندوق ها مجدد مطرح 

نشود، با آن مخالفیم زیرا اموال بازنشستگان است.
 مجتبی یوسفی در نشست علنی دیروز مجلس ضمن اشاره به ورود مجلس به حوزه خودرو 
به جهت توجه و دغدغه مردم در این حوزه در تذکر به وزیر صمت گفت: بنا بود واردات خودرو 
دست دوم به جهت جلوگیری از اجحاف در حق مردم انجام شود اما اخیراً دو خودروسازی ایران 
خودرو و سایپا قرار است خودروهایی که فروش قطعی برای زمستان بوده را مجدداً با افزایش 
قیمت چند صد میلیونی به مردم تحویل دهند که پذیرفتنی نیست و انتظارتوجه بیشتر به این 
مسئله داریم.به گزارش ایلنا،نماینده مردم اهواز در مجلس در تذکری خطاب به وزارت تعاون، کار 
و رفاه اجتماعی در خصوص افزایش حقوق بازنشستگان عنوان کرد: متأسفانه جدیداً بحث ادغام 
صندوق های بازنشستگی مجدد مطرح می شود، مجلس در برنامه هفتم به دلیل توجه به اقوال 
آنها با آن مخالفت کرد، انتظار داریم بحث ادغام صندوق ها مجدد مطرح نشود، با آن مخالفیم 
زیرا اموال بازنشستگان است.وی در پایان خواستار توجه بیشتر به پرداخت حقوق معلمین به ویژه 

معلمان حق الزحمه ای شد.

اسحاقی در تذکر شفاهی؛
 نمی توانیم از جهش تولید با مشارکت مردم بگوییم

و زمان موتوربرق کشاورزان را کاهش دهیم
یک نماینده مجلس گفت:نمی توانیم مکرر این شعار را به زبان بیاوریم اما 
در مورد تحقق آن هیچ عکس العمل قانونی و نظارتی و قانونگذاری نداشته 

باشیم.
سلمان اسحاقی در جلسه  دیروز مجلس در تذکری مبنی بر آسیب های کاهش مدت زمان 
موتوربرق های کشاورزی خطاب به قالیباف گفت: امسال مقام معظم رهبری با تدبیر حکیمانه ای 
که داشتند جهش تولید با مشارکت مردم را شعار سال قرار دادند. ما نمی توانیم مکرر این شعار را 
به زبان بیاوریم اما در مورد تحقق آن هیچ عکس العمل قانونی و نظارتی و قانونگذاری نداشته 
باشیم.این نماینده مجلس تاکید کرد:از بحث مشارکت مردمی مطرح است باید به کشاورزان 
کشور توجه داشته باشیم، متأسفانه دولت با کج سلیقگی در مسائل کارشناسی یک اتفاق نامبارک 
رقم زده است. ما نمی توانیم از یک طرف مشارکت مردمی را در نظر بگیریم اما از طرف دیگر 
کاهش زمان موتوربرق های کشاورزی را رقم بزنیم. به گزارش ایلنا، وی خاطر نشان کرد: ما 
نمی توانیم به جهش تولید با مشارکت مردمی توجه کنیم اما از طرف دیگر در اولین اقدام برای 
تأمین برق تهران و دیگر کلانشهرها مدت زمان موتوربرق های کشاورزان را کاهش دهیم لذا 
خواهشم از مجلس این است که از بعد نظارتی ورود جدی به این موضوع داشته باشد زیرا اگر 
قرار است مشارکت مردمی در حوزه کشاورزی اتفاق بیفتد باید یک تدبیر درست نسبت به زمان 
موتوربرق های کشاورزی اتخاذ شود و مسائل به سمت تقویت کشاورزان حرکت کند.وی افزود: 
کاهش زمان موتوربرق های کشاورزی باعث آسیب زدن به مشارکت مردمی و جهش تولید 
می شود، کاهش این مدت زمان در میزان و کیفیت تولیدات محصولات کشاورزی آسیب خواهد 

زد بنابراین نیازمند ورود جدی از بعد نظارتی در این مسئله هستیم.

مرادی: مدیران پروازی در کشور حذف شوند
نماینده مردم بندرعباس در مجلس بر لزوم حذف مدیران پروازی در کشور 
تاکید کرد و گفت که این اتفاق ضربه مهلکی به تولید کشور و کارخانجات 

فعال آن وارد خواهد کرد.
احمد مرادی در جلســه علنی مجلس دیروز در تذکری گفت: با اشاره به سفر استانی رئیس 
جمهور به استان هرمزگان گفت: در جریان این سفر دستور استفاده از ظرفیت جوانان در ترکیب 
هیأت مدیره پالایشگاه ها و صنایع آزاد را جهت ماندگاری آنها داده شد اما هنوز اقدام موثری انجام 
نشده است.به گزارش ایسنا، وی همچنین با تاکید بر لزوم حذف مدیران پروازی در کشور گفت: 
مقرر شد هیچ مدیر پروازی در کشور نباشد اما همچنان شاهد فعالیت این افراد هستیم؛ حال اینکه 
آنها بعضا سه روز در ماه هم در محل خدمت خود نیستند. این اتفاق ضربه مهلکی به تولید کشور 

و کارخانجات فعال آن وارد خواهد کرد.

با برطرف شدن مشکل طرف آذری
 تردد کامیون ها در گمرک مرزی آستارا 

به حالت عادی برگشت
تردد کامیون ها در گمرک مرزی آستارا که به دلیل اختلال در ارتباط فیبرنوری و 
دستگاه های ایکس ری گمرک جمهوری آذربایجان با کندی مواجه شده بود، 

به حالت عادی برگشت.
 مدیر کل گمرک آستارا - گفت: از دو روز پیش به دلیل اختلال در ارتباط فیبر نوری و دستگاه 
های ایکس ری گمرک آستارای جمهوری آذربایجان امکان انجام تشریفات گمرکی و پذیرش 
کامیون ها در طرف مقابل با مشکل مواجه شده بود که با پیگیری های گمرک ایران این مشکل از 
سمت طرف آذربایجانی برطرف شد و در حال حاضر تردد کامیون های حامل کالاهای صادراتی 
و ترانزیتی در گمرکات مرزی آستارای دو کشور به حالت عادی برگشته و روان است.این گزارش 
حاکی است، با توسعه مناسبات تجاری میان جمهوری اسلامی ایران و فدراسیون روسیه حجم 
تردد کامیون های حامل کالاهای صادراتی و ترانزیتی از گمرک مرزی آستارا افزایش چشمگیری 
داشــته است که دستگاه های متولی تجارت مرزی در تلاش هستند با همکاری و هماهنگی 
گمرک جمهوری آذربایجان نسبت به ارائه خدمات به کالاهای صادراتی و ترانزیتی در سریع ترین 
زمان ممکن اقدام کنند.به گزارش ایسنا، گفتنی است؛ در حال حاضر روزانه ۳۰۰ دستگاه کامیون از 
گمرک مرزی آستارا تردد می کنند و در فروردین ماه سال جاری تردد کامیون ها از گمرک مرزی 

آستارا ۴۱ درصد نسبت به مدت مشابه سال قبل افزایش داشته است.

اخبار کوتاه 

محمدرضا عالیان دبیر کنگره زیست بوم موبایل 
ایران اظهار کرد: شرکت های بازرگانی در دریافت 
تاییدیه ثبت سفارشات خود با مشکلات مختلفی 
مواجه شدند و در انتظار تغییر رویه بخش بازرگانی 
هستند. درصورت ادامه این روند و بروز تعارضات 
متعدد در این زمینه، افزایش قیمت موبایل در سه 

ماهه اول سال، کاملا محتمل خواهد بود.
ولت نقش مهمی در تثبیت قیمت تلفن همراه دارد. این نقش 
با استفاده از روش های مختلفی صورت می گیرد که در ادامه 
به برخی از آن ها اشاره خواهیم کرد. قوه مجریه با بهره گیری 
از قوانین و مقررات مشخص، تولیدکنندگان و فروشندگان تلفن 
همراه را ملزم به رعایت حداقل و حداکثر قیمت ها و معیارهای 
تعیین قیمت می کند. ایــن اقدام می تواند به تثبیت قیمت و 
جلوگیری از افزایش ناشی از تحریم ها یا احتکار بازار منجر شود.
دولتمردان در جهت تقویت رقابت در صنعت موبایل نقش مهمی 
دارند و می توانند از طریق ارائه تسهیلات و تشویق های مالی و 
مالیاتی، این امر را ترتیب دهند. رقابت سالم و فعال در بازار می تواند 
به تثبیت قیمت و ارائه تلفن همراه با کیفیت و قیمت مناسب 

کمک کند. دولت می تواند با تعامل و همکاری با تولیدکنندگان و 
نمایندگان صنعت تلفن همراه، به طور مستقیم در تعیین قیمت و 
تنظیم سیاست های قیمت گذاری دخیل شود. این تعامل در تعادل 
بین منافع کسب وکار و منافع مشتریان نقش کلیدی ایفا می کند.

در هر صورت، ممکن است روش ها و سیاست های دقیق تثبیت 
قیمت تلفن همراه نسبت به شرایط واقعی کشور و سیاست های 
دولت متفاوت باشند. گسترش نیوز در این راستا، گفت و گویی با 
محمدرضا عالیان، دبیر کنگره زیست بوم موبایل ایران انجام داده 

است که در ادامه می خوانید.
فعلا خبری از ممنوعیت نیست

محمدرضا عالیــان در مورد ممنوعیت واردات گوشــی های 
دکمه ای و سیاست گذاری های دولت در این زمینه گفت: هنوز 
این ممنوعیت ابلاغ رسمی نشده است و تا زمان ابلاغ قطعی، باید 
کمی صبر کنیم. ستاد تسهیل و رفع موانع تولید، گزارشی جامع با 
موضوع تولید گوشی های ساده از وزارت صمت درخواست کرده 
اســت؛ با این مضمون که در صورت اراده بر تولید موبایل های 
دکمه ای، چرا هنوز واردات این نوع گوشی ها ممنوع نشده است؟ 
پیام اخیر ستاد تسهیل بر ممنوعیت این کالا دلالت ندارد و صرفا 

مبنی بر دریافت گزارش بوده است.او افزود: در سال گذشته، انواع 
گوشی های دکمه ای )Feature Phone( که در بازار مصرف 
شدند، بخشی از آن تولید داخل بود و بخش دیگر آن نیز به واردات 
کالا اختصاص داشت. از ابتدای سال گذشته، موانعی برای واردات 
گوشی های ساده ایجاد شد و نمی توان این رخداد را نادیده گرفت.

عمق تولید ۱۰۰ درصدی در ایران معنا ندارد
عالیان ادامه داد: این موضوع به معنای عدم ثبت سفارش و ورود 
به کشور نیست، اما نسبت به سال های گذشته سخت گیری های 
بیشتری اعمال شد. در هر صورت چندین شرکت در داخل کشور 

اقدام به تولید این نوع گوشی ها کردند و به این وسیله، بخشی از 
نیازهای موبایل های دکمه ای توسط شرکت های تولیدی تامین 
می شد.وی خاطرنشان کرد: این احتمال وجود دارد که مسئولان 
مربوطه قصد تنگ کردن عرصه را داشــته باشند و خبرهای 
اخیر نیز از این موضوع حکایت دارد. البته این محدودسازی به 
معنای قطعی شدن ممنوعیت واردات گوشی های ساده نیست؛ 
در واقع، به منظور حمایت از تولید، وقتی ممنوعیت های متعدد 
 توسط مســئولان ایجاد می شــود، تولیدکنندگان با موجی از 
چالش ها و مشکلات روبرو می شوند.به گزارش گسترش نیوزب، 
این تحلیلگر بازار موبایل یادآور شد: اساسا موردی به عنوان عمق 
 تولید ۱۰۰ درصد در ایــران وجود ندارد و عمدتا مونتاژ صورت 
می گیرد و این امر بسیار بدیهی به حساب می آید؛ بنابراین با هر 
گونه ایجاد اختلال در بخش بازرگانی، تولید داخل ضربه شدیدی 
را متحمل خواهد شــد. واقعیت امر این است که تولیدکننده و 
بازرگان و فعــالان اقتصادی این حوزه، از اســاس با هر نوع 
ممنوعیتی مشکل دارند. بی شک آسیب های ممنوعیت واردات 
هر کالایی بیشتر از مزایای آن است و این لطمات متوجه تمام 

ارکان تولید می شود.

پیش بینی قیمت موبایل در سه ماهه اول سال
عالیان در خصوص وضعیت قیمتی بازار موبایل در سه ماهه اول 
سال با توجه به نوسانات ارزی و تحولات منطقه ای بیان کرد: 
از آن جایی که واردات تلفن همراه رابطه مستقیمی با ارز نیمایی 
دارد، هر میزان که فاصله ارز بازار آزاد با ارز سامانه ای بیشتر شود، 
شائبه سوءاستفاده از این فاصلۀ ارزی قوت بیشتری پیدا می کند. 
مسلما در صورت دریافت ارز نیمایی یا سامانه ای توسط بازرگان 
برای واردات، امکان اعلام قیمت با ارز آزاد مقدور نخواهد بود. 
او در پایان اضافه کرد: قیمت گوشی با توجه به نوسانات ارزی، 
تغییرات چشمگیری پیدا نمی کند، مگر اینکه قیمت ارز سامانه ها 
هم صعودی شود. چالش جدی بازار موبایل، ثبت نشدن سفارش 
ها و تخصیص ارز به شــمار می رود. تعداد ثبت سفارش ها از 
ابتدای سال تا به این لحظه حجم بسیار کمتری داشته است. 
شــرکت های بازرگانی در دریافت تاییدیه ثبت سفارش خود با 
مشکلات مختلفی روبه رو شدند و در انتظار تغییر رویه بخش 
بازرگانی هستند. درصورت ادامه این روند و بروز تعارضات متعدد 
در این زمینه، افزایش قیمت موبایل در سه ماهه اول سال، کاملا 

محتمل خواهد بود.

گرانی گوشی کاملا محتمل خواهد  بود
سیگنال ترسناک به بازار موبایل

عضو هیات نمایندگان اتاق تهران با بیان اینکه بیش از یک ماه است که به کالاهای 
اساسی ارز تخصیص نیافته است، گفت: ادامه این روند از سوی بانک مرکزی، سبب 

کمبود کالا به ویژه مواد غذایی در بازار می شود.
داود رنگی، عضو هیات نمایندگان اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی تهران در خصوص چالش های 
اختصاص ارز به واردات کالاهای اساسی ب گفت: بیشتر از یک ماه است که به کالاهای اساسی هیچ ارزی 
از سوی بانک مرکزی اختصاص نیافته است، این در حالی است که قبل از عید هم، حدود چهار ماه بود که 

برای برخی کالاها مانند ذرت ارز تخصیص نداده بودند.
وی افزود: بعد از بحران ارزی اخیر، فروشنده های خارجی دنبال این هستند که مطالبات خود را از ایرانی ها 
بگیرند و به همین دلیل اوضاع ارزی، از تجدید اعتبارات خود برای ایرانی ها، خودداری کرده اند، به این معنا 
که تجار اکنون باید نقد معامله کنند.به گزارش اقتصاد آنلاین رنگی ادامه داد: ما در کالاهای اساسی به مقدار 
زیاد، خرید اعتباری صورت می دادیم اما از چند روز گذشته، فروشنده ها فشار آورده اند که اول مطالباتشان را 
دریافت کنند و سپس کالا بفروشند؛ در حالیکه به موازات، از فروش اعتباری خودداری می کنند.عضو هیات 
نمایندگان اتاق تهران با تاکید بر ضرورت تغییر در رویه ارزی بانک مرکزی گفت: ادامه این روند صد درصد 
در بازار داخلی تاثیر می گذارد، قیمت کالاها به ویژه مواد غذایی را افزایش می دهد و احتمالا کمبود کالا را 

در بازار ایجاد می کند.

 بانک مرکزی مراقب کمبود کالا
 در بازار باشد

یک نماینده مجلس گفت: بازار ارز بازار 
مناسبی نیست و دولت یک بخشی از این 
بازار را رها کرده و نیاز است ورود جدی به 

این عرصه از سوی دولت صورت پذیرد.
ســید جواد حسینی کیا در جلســه علنی دیروز 
مجلس در تذکری در رابطــه با چالش های بازار 
ارز گفت: بازار ارز بازار مناسبی نیست و دولت یک 
بخشــی از این بازار را رها کرده و نیاز است ورود 

جدی به این عرصه از سوی دولت صورت پذیرد.به گزارش ایلنا، عضو کمیسیون صنایع و معادن مجلس 
ادامه داد : فضای ملتهب بازار ارز در واقع دست دلالان را باز گذاشته و هر آنچه که می خواهند در این بازار 
کرده و دست به قیمت گذاری می زنند.حسینی کیا تاکید کرد: بنابراین نیازمند ورود دولت، دستگاه قضا و 

دستگاه های امنیتی به آشفته بازار ارز هستیم تا انشاالله جلوی تخلفات در این بازار گرفته شود.
این نماینده مجلس با بیان اینکه باید مشکلات حوزه بهداشت و درمان در سال جدید برطرف شود تاکید 
کرد :متاسفانه مشکلات عدیده ای در رابطه با حوزه بهداشت درمان در شهرستان سنقر وجود دارد که از وزیر 
بهداشت می خواهم مشکلات مالی، تجهیزاتی و پزشکی این شهرستان را در اولویت کاری خود قرار دهند.

 دولت بخشی از بازار ارز را 
رها کرده است

نماینده مردم شــاهین شهر در مجلس 
گفت: طبق مصوبــه مجلس باید قیمت 
۱۱قلم کالا مطابق با قیمت ها در شهریور 
۱۴۰۰ باشــد و ما به التفاوت آن را دولت 

باید پرداخت کند.
»حسینعلی حاجی دلیگانی« در جلسه دیروز مجلس 
طی تذکری اظهار کرد: بر اساس مصوبه مجلس قرار 
بود قیمت ۱۱ قلم کالا مطابق با قیمت های شهریور 

۱۴۰۰ به دست مردم برسد.وی بیان کرد: در واقع باید ما به التفاوت قیمت ها را دولت به فروشنده بپردازد اما در 
حال حاضر عملکرد وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی و دولت مطابق مصوبه مجلس نیست چراکه اگر فردی 
بــرای مثال ۷۰۰ هزار تومان کالا خریداری کند دولت صرفا ۲۰۰ هزار تومان آن را می پردازد که این خلاف 
قانون است.به گزارش مهر،نماینده مردم شاهین شهر در مجلس تصریح کرد: بسیاری از خانوارها توان پرداخت 
کالاهایی که قیمت آن به شدت گران شده است را ندارند و باید ۱۱ قلم کالای اساسی به قیمت شهریور ۱۴۰۰ 
به دست مردم برسد؛ دولت باید در نحوه اجرای این قانون، اصلاحات لازم را انجام دهد و این قانون باید دقیق 

اجرایی شود.

 11 قلم کالا باید به قیمت شهریور 1400 
به دست مردم برسد

سلیمانی گفت: در مورد تامین گندم 
مشکلی نداریم اما مشکل در تولید آرد 
وجود دارد. زمانی مــا می توانیم آراد 
کاملی داشته باشیم که در آن آرد، جوانه 
گندم باقی بماند وهمچنین از گندم نول 

کشی نشود.
آرد کامــل به دلیل حفظ اجــزای اصلی دانه 
گندم، مغذی تر و ســالم  تر از آرد سفید است اما 
متاسفانه با بررسی صحبت ها و مصاحبه های 
روسای اتحادیه انواع نان ها در کشور می توان 

به جرات گفت که از آرد مغذی و کامل خیلی کم در نانوایی ها استفاده می شود. 
آرد کامل هم در تهیه نان با کیفیت اثر گذار اســت و هم از نظر سلامتی برای 
خانواده ها دارای اهمیت است.در همین رابطه در گفتگویی با محمد سلیمانی 
رئیس اتحادیۀ نانوایی های سنگکی،به بررسی عوامل موثر بر کیفیت آرد نان و 

همچنین دغدغه های مربوط به تهیه آرد پرداخته ایم.
دغدغه مربوط به تولید آرد کامل

محمد سلیمانی رئیس اتحادیه نانوایان سنگکی، به گسترش نیوز گفت: در مورد 
تامین گندم مشکلی نداریم اما مشکل در تولید آرد وجود دارد. زمانی ما می توانیم 
آراد کاملی داشته باشیم که در آن آرد، جوانه گندم باقی بماند وهمچنین از گندم 
نول کشی نشود. در کارخانه های قدیم آرد خط تولید به این صورت بود که فقط 
گندم را درون دستگاه ها می ریختند و از طرف مقابل آن آرد به دست می آورند. 
در کارخانه های قدیم دیگر به این صورت نبود که آرد را با دسته بندی تولید کند 
و به فرض آرد ۱۵ درصد، ۱۸ درصد یا ۲۱ درصد را داشته باشد.وی افزود: چرخه 
تولید باید در یک آسیابی باشد که نتوان از آن نول کشی جوانه گندم انجام شود 
و در این شرایط ما قادر خواهیم بود آرد کاملی را به چرخه تولید نان برسانیم. اما 
اگر قرار باشد در همان خط تولید آرد ۱۵ درصد، ۱۸ درصد یا ۲۱ درصد هم تولید 

شود، این شرایط فضا را برای ایجاد یک فساد در چرخه تولید آماده خواهد کرد.

رئیس اتحادیه نانوایان سنگکی خاطرنشان کرد: 
فرض کنید شخصی می گوید برای من آرد ۱۲ 
درصد می آید اما این آرد ۱۲ درصد واقعی نیست. 
به این دلیل که جوانه از آن آرد گرفته شده است و 
یا نول کشی در آن انجام شده است و از طرفی به 

خریدار می گویند که آرد ۱۲ درصد است.
قیمت آرد کامل برای تولیدکنندگان

سلیمانی در ادامه عنوان کرد: همان طور که در 
مورد نانوا گفته می شود که باید یک نرخی برای 
نان مشخص شود که صرفه اقتصادی برای آن 
داشته باشد، در مورد تولید کننده آرد هم همین موضوع وجود دارد. برای تولیدکننده 
آرد نیز باید یک قیمتی داده شود که در یک خط جدایی از تولید آرد همیشگی، 
مختص تولید آرد کامل باشد. در این شرایط دیگر تولیدکننده از خط تولید آرد 
کامل، جوانه گندم را حذف نکرده و همچنین نول کشی نیز انجام نمی دهد اما 
این آرد را با قیمت بالاتری به دست خریدار می رساند. این خط تولید درست مثل 
خط تولید آرد در گذشته باید باشد که آرد از یک سمت به سمت آسیاب ریخته 

شده و از طرفی دیگر آرد حاصل از آن را استخراج کنند.
آرد بی کیفیت در نانوایی ها

رئیس اتحادیه نانوایان سنگکی اظهار داشت: در حال حاضر برای برخی نانوایان 
پیش آمده است که آرد ۱۲ درصد را تحویل گرفته اند و آرد به گونه ای است که 
اصلا قابلیت پخت نان را ندارد. نانوا مجبور می شود که از یک کارخانه دیگری آرد 
گرفته و با استفاده از مخلوط آن با آرد قبلی، نان بهتری را پخت کرده و به دست 
مردم برساند. مشکل آن آرد ۱۲ درصدی که به دست نانوایان می دهند این است 
که حتما یک خط تولید دیگری نیز در کنار این آرد وجود دارد که کیفیت آرد را به 
شدت کاهش می دهد.سلیمانی در پایان به گفت: تاکید می کنم باید چرخه تولید 
آرد و نان به سمت آزاد سازی حرکت کند که هم ایجاد یک رقابت سالم را داشته 

باشیم و هم مردم بتوانند نان با کیفیت تری را خریداری کنند.

سخنگوی انجمن واردکنندگان برنج 
محموله های  ارز  تخصیــص  گفت: 
برنج که از ابتدای شهریور تاکنون به 
گمرکات کشور اظهار و ترخیص شده  
همچنان در انتظار تأیید وزارت جهاد 

کشاورزی و بانک مرکزی است.
انجمن  ســخنگوی  خاکــی،  مجیدرضــا 
واردکنندگان برنــج ایران گفت: تخصیص ارز 
محموله هــای برنج که از ابتدای شــهریور تا 
کنون به گمرکات کشور اظهار و ترخیص شده ، 

همچنان در انتظار تأیید وزارت جهاد کشاورزی به عنوان نهاد متولی و سپس 
بانک مرکزی است.

وی افزود: وخامت این مســاله زمانی دوچندان می شود که بدانیم قرارداد این 
محموله با فروشنده خارجی حداقل دو ماه پیش تر به امضا رسیده و این یعنی 

قراردادهای مربوط با گذشت نزدیک به ۱۰ ماه هنوز تسویه نشده است.
خاکی با بیان اینکه واردکنندگان رسالت خود را در قبال تنظیم بازار داخلی با 
عرضه مکفی ایفا کرده و برنج مربوط به این محموله ها را با نرخ مورد تأیید به 
فروش رسانده اند، ادامه داد: اکنون نه تنها وزارتخانه تخصصی و بانک مرکزی به 
وعده های خود در تأیید، تخصیص و تأمین ارز عمل نکرده اند که حتی با وجود 
گذشت یک ماه از سال جدید، پایه ارزی برای واردات برنج در سال ۱۴۰۳ نیز 
رسماً مشخص نشده و در این شرایط، مواضع ضد و نقیض سیاست گذار نیز 

فضای بلاتکلیفی را به وجود آورده است.
به گزارش مهر، وی گفت: آخرین اعلام نظر از سوی وزارت جهاد کشاورزی 
برای تخصیص ارز در بهمن سال گذشته است که کوتاژ برنج وارداتی تا شهریور 
۱۴۰۲ را پوشش می داد. پس از آن اما مراجعات مکرر اعضا هیأت مدیره انجمن 
برای پیگیری تأیید تخصیص ارز محموله های باقی مانده به جایی نرســید و 
این آمدورفت ها، نتیجه ای جز گفتار درمانی مسئولان با چاشنی خلف وعده در 

بر نداشت.
خاکی افزود: شــنیده ها حاکی از آن است که 
حتی پیگیری مســؤولان ارشــد وزارت جهاد 
کشاورزی از بانک مرکزی نیز در این خصوص، 

حاصل چندان مثبتی به همراه نداشته است.
سخنگوی انجمن واردکنندگان برنج ایران با 
بیان اینکه هزینه های گزافی از محل دموراژ، 
دیرکرد بانک و صرافی یا دیرکرد تسویه حساب 
به واردکننده تحمیل می شــود، تصریح کرد: 
علاوه بر این هزینه ها، به دلیل اعتبار رو به اتمام 
بازرگانان ایرانی نزد تأمین کنندگان خارجی، احتمال قطع شراکت و بروز اخلال 

در روند تأمین برنج از محل واردات وجود دارد.
مجیدرضا خاکی، سخنگوی انجمن واردکنندگان برنج ایران ادامه داد: توجه به 
این نکته نیز ضروری است که در این شرایط، برنج وارداتی به قوت غالب بیش 
از ۶ دهک کم برخوردار درآمدی جامعه تبدیل شده و بیم آنکه سفره قشر آسیب 

پذیر از این کالا نیز خالی شود، وجود دارد.
خاکی اظهار کرد: مساله حائز اهمیت اینکه، اختلال در جریان تأمین کالا با 
تأخیر چند ماهه خود را در بازار نشان می دهد و این عارضه ممکن است منجر به 
تکرار تجربه نه چندان دور سال ۱۴۰۱ و جهش قیمت برنج داخلی و سوداگری 
دلالان شود. اهمیت این مساله زمانی دو چندان می شود که بدانیم یکی از ایام 
پر مصرف این کالا یعنی ماه محرم نیز در پیش است. تولید داخلی تکافو نیاز 

بازار را نمی دهد.
سخنگوی انجمن واردکنندگان برنج ایران در پایان با اشاره به آمار واردات برنج 
گفت: مطابق آمار گمرک، ۱.۰۵۶ میلیون تن برنج سفید معادل ارزش حدود ۱.۲ 
میلیون دلار طی ۱۲ ماه سال ۱۴۰۲ از مبادی ورودی کشور ترخیص شده که 
نسبت به سال گذشته از کاهش ۳۸ درصدی در وزن و ۴۲ درصدی در ارزش 

حکایت دارد.

رئیس اتحادیه نانوایان سنگکی: تولید کننده نباید نول کشی کند! بازار برنج؛ از چالش تخصیص تا افزایش قیمت داخلی

آرد موجود در نانوایی ها بی کیفیت است برنج وارداتی هم از سفره مردم پر می کشد؟

عضو کمیسیون بهداشــت و درمان 
مجلس گفت: متاســفانه بیش از ۶۵ 
درصد هزینه ســلامت از جیب مردم 
پرداخت می شود و برخی دستگاه ها از 

پرداخت حق بیمه استنکاف می کنند.
 »فاطمه محمدبیگی« در جلسه دیروز مجلس 
طی تذکر شفاهی اظهار کرد: امروز کلیات طرح 
تشکیل ســازمان پژوهش و نوآوری دفاعی در 
مجلس تصویب شد که موجب پیشرفت صنایع 

دفاعی و بازدارندگی دفاعی کشور خواهد شد.
در کنار حفظ امنیت و مرزهای جغرافیایی کشور، تامین امنیت غذایی و توجه به 
معیشت مردم به ویژه کارگران و بازنشستگان اهمیت زیادی دارد.محمدبیگی ادامه 
داد: شرایط کارگران بسیار بغرنج است و متاسفانه شورایعالی کار نتوانسته به وظایف 

اصلی خود در حوزه کار و کارگر عمل کند.
عضو کمیسیون بهداشت و درمان مجلس در ادامه با اشاره به کمبود دارو در کشور 

گفت: با حذف ارز ترجیحی قرار بود ما به التفاوت 
نرخ ارز ترجیحی جبران شود اما در حال حاضر 
می بینیم که بیش از ۶۵ درصد هزینه سلامت 
از جیب مردم پرداخت می شــود.وی بیان کرد: 
برخی از دستگاه ها از پرداخت حق بیمه استنکاف 
می کنند و همچنین شاهد عدم همکاری برخی از 
سازمان های بیمه گر هستیم و این شرایط باعث 
خواهد شد به زودی شاهد شرایط بغرنج دارویی 
در کشور باشیم.عضو کمیسیون بهداشت و درمان 
مجلس تصریح کرد: البته توان تولید بیش از ۹۷ 
درصد دارو در کشــور را داریم و نســبت به سال گذشته هم تولید دارو افزایش 
پیدا کرده است. دولت باید سهم هزینه سلامت را در GDP افزایش دهد.به 
گزارش مهر،نماینده مردم قزوین در مجلس شورای اسلامی گفت: باید تعرفه ها 
واقعی سازی شود چراکه ناکامی در واقعیت سازی تعرفه ها باعث خروج پزشکان از 

کشور شده و در برخی از نقاط کشور با کمبود پزشک مواجه هستیم.

اعزام زائــران ایرانی به عمره پس از 
۹ ســال وقفه، از بامداد دوشنبه سوم 

اردیبهشت ماه از سرگرفته می شود.
به گزارش تجارت نیوز، ایران از سال ۱۳۹۴ به 
دنبال وقایعی که برای برخی زائران در فرودگاه 
جده رخ داد، عمره را تعلیق کرد. با ازســرگیری 
روابط دیپلماتیک ایران و عربســتان، دو کشور 
برای بازگشــت زائران ایرانی به عمره توافق 
کردند. قرار بود نیمه دوم ســال ۱۴۰۲ با اعزام 
حدود ۷۰ هزار نفر، عمره بار دیگر برای زائران 

ایرانی برقرار شــود، که طبق اعلام سازمان هواپیمایی به دلیل صادر نشدن 
مجوزهای پرواز و وجود برخی مشــکلات فنی، این سفر به تعویق افتاد. تا آن 
زمان حدود ۴۱ هزار و ۲۰۰ نفر برای سفر عمره ثبت نام و هزینه را واریز کرده 
بودند، که با تعلیق عمره، سازمان حج و زیارت با حفظ اولویت اعزام، پول این 
زائران را برگرداند.در فروردین ماه ۱۴۰۳ و پس از پایان ماه رمضان، ســازمان 

هواپیمایی از صدور مجــوز پروازهای عمره از 
سوی عربستان خبر داد. سازمان حج و زیارت 
نیز اعلام کرد کاروان ها از سوم اردیبهشت ماه 
۱۴۰۳ آغاز می شود و براساس ثبت نام های قبلی، 
آن هایی که به لحاظ زمانی زودتر ثبت نام و پول 
را واریز کرده بودند، در اولویت اعزام هســتند.
کاروان های عمره حــدودا ۸۵ نفره خواهد بود 
و پیش بینی سازمان حج و زیارت، اعزام حدود 
پنج هزار نفر در قالب ۶۰ کاروان بود،  که اکنون 
گفته می شود جمع کمتری اعزام می شوند.برای 
اعزام کاروان های عمره یک بازه زمانی ۱۰ روزه درنظر گرفته شــده است، که 
پروازهای آن از بامداد دوشنبه سوم اردیبهشت ماه با اعزام روزانه دو کاروان آغاز 
می شود و آخرین پرواز رفت عمره ۱۳ اردیبهشت ماه خواهد بود. نخستین پروازها 
از بامداد دوشنبه و از دو فرودگاه تهران و مشهد انجام می شود و از آنجا که اعزام 

کاروان های حج تمتع از ۲۴ اردیبهشت ماه آغاز خواهد شد.

محمدبیگی در صحن مجلس: از بامداد امروز صورت می گیرد؛

۶۵ درصد هزینه سلامت از جیب مردم پرداخت می شود اعزام زائران ایرانی به عمره پس از 9 سال توقف

 ) آگهی رای هیات قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی (

برابــر آراء صــادره هیــات تعییــن تکلیــف مســتقر در ثبــت اســناد و امــاک شهرســتان 
ــن  ــذا بدی ــده ل ــد گردی ــل تایی ــان ذی ــارض متقاضی ــه بامع ــات مالکان ــنندج تصرف س
وســیله مشــخصات امــاک در دو نوبــت بــه فاصلــه 15 روز جهــت اطــاع عمــوم آگهــی 
ــان  ــه صــدور ســند مالکیــت متقاضی ــی کــه اشــخاص نســبت ب مــی گــردد. در صورت
ــی و در روســتاها  ــن آگه ــخ انتشــار اولی ــد از تاری ــی توانن اعتراضــی داشــته باشــند م
ــه ایــن اداره تســلیم  ــا مــدت دو مــاه اعتــراض خــود را ب از تاریــخ الصــاق در محــل ت
ــراض  ــلیم اعت ــخ تس ــاه از تاری ــک م ــدت ی ــرف م ــید ظ ــذ رس ــس از اخ ــد و پ نماین
دادخواســت خــود را بــه مرجــع قضایــی تقدیــم و گواهــی اخــذ و تحویــل اداره ثبــت 
ــراض  ــدم وصــول اعت ــور و ع ــدت مذک ــی اســت در صــورت انقضــای م ــد. بدیه نماین
ــع  ــت مان ــند مالکی ــدور س ــد. ص ــد ش ــادر خواه ــررات ص ــق مق ــت طب ــند مالکی س

ــه دادگاه نیســت. ــه متضــرر ب مراجع
1-  ششــدانگ یــک قطعــه زمیــن مزروعــی بنــام آقــای آزاد کریمــه ء فرزنــد محمد رشــید 
ــاک 331  ــع تحــت پ ــر مرب ــه مســاحت ششــدانگ 17221/56  مت ــنندج  ب ــادره س ص
فرعــی از 50 -  اصلــی بخــش 10 منطقــه 2 ســنندج جــزء نســق زارعانــه شــماره 12254 

مــورخ 1342/1/20 تنظیمــی دفتــر اســناد رســمی شــماره 10 ســنندج  
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آگهی موضوع ماده 3 قانون تعیین تکلیف اراضی و 
ساختمان های فاقد سند مالکیت 

ــی  ــورز عل ــای  گ ــه آق ــات مالکان ــاره تصرف ــون صدرالعش ــات قان ــر آراء هی براب
ــی در  ــن مزروع ــه زمی ــگ 3 قطع ــه 6 دان ــد  بخشــعلی نســبت ب رســتمی فرزن
ــداری از آقــای  ــاد بخــش 7 زنجــان خری پــاک 95 اصلــی روســتای جلیــل آب
ــاع  ــور اط ــه منظ ــذا ب ــد ل ــرز گردی ــل مح ــرح ذی ــه ش ــتمی ب ــعلی رس بخش
ــی  ــود در صورت ــی می ش ــه 15 روز آگه ــه فاصل ــت ب ــب در دو نوب ــوم مرات عم
ــته  ــی داش ــی اعتراض ــت متقاض ــند مالکی ــدور س ــه ص ــبت ب ــخاص نس ــه اش ک
ــه مــدت دو مــاه اعتــراض  ــخ انتشــار اولیــن آگهــی ب باشــند می تواننــد از تاری
ــه ایــن اداره تســلیم و پــس از اخــذ رســید ظــرف مــدت یــک مــاه  خــود را ب
ــم  ــی تقدی ــع قضای ــه مراج ــود را ب ــت خ ــراض دادخواس ــلیم اعت ــخ تس از تاری
نمایند.بدیهــی اســت در صــورت عــدم وصــول اعتــراض در مهلــت مقــرر طبــق 

ــت صــادر خواهــد شــد. ــررات ســند مالکی مق
پاک 740 فرعی به مساحت 7106/81 متر مربع

پاک 739  فرعی به مساحت 81/ 1091متر مربع
پاک 741 فرعی به مساحت 3570 متر مربع
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